
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 13/01/2021 

Των:  Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης 
  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
 
ΘΕΜΑ: «Οι λωτοπαραγωγοί της Κεντρικής Μακεδονίας σε δυσχερή κατάσταση» 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με παραγωγούς λωτού της Πέλλας και της Ημαθίας, καθώς και σύμφωνα με 
τοπικά δημοσιεύματα του διαδικτύου, της 4ης Ιανουαρίου 2020, έχει παρατηρηθεί 
κατακόρυφη πτώση στις πωλήσεις εντοπίων λωτών, φέτος. Η καθίζηση αυτή 
συμπαρέσυρε και τις τιμές, μειώνοντάς τες, με συνέπεια την σημαντική συρρίκνωση του 
εισοδήματος των παραγωγών. Το αίτιο της καθίζησης εντοπίζεται στο ότι, το ισπανικό 
προϊόν ποικιλίας «Rojo Brillante» κέρδισε, φέτος, πολλές αγορές. Αποτέλεσμα ήταν, η 
ποικιλία λωτού «Jiro», είτε να μείνει στα δέντρα, είτε να πωληθεί σε πολύ χαμηλές τιμές, 
λόγω της υποτονικής ζήτησης και του σκληρού ανταγωνισμού από την Ισπανία. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να προβείτε στις ανάλογες ενέργειες, προκειμένου, οι λωτοπαραγωγοί της 
Κεντρικής Μακεδονίας να τύχουν έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης, ούτως ώστε να 
επιβιώσουν οικονομικά, καλύπτοντας μέρος των απωλειών τους, εν συγκρίσει με τα έσοδα 
της περσινής χρονιάς; 
 
 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΑΒΔΕΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
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